
Lidköping

Protokoll vid styrelsemöte torsdag 24 februari 2022 kl.9.30-12.00

Närvarande:
Lennart Isaksson
Svante Johnsson
Reinhold Svensson
Inger Ullmarker 
Thomas Karlsson

1. Mötets öppnande 
 Ordförande öppnar mötet och hälsar deltagarna välkomna.

2. Godkännande av dagordning
 Dagordningen godkänns.

3. Föregående protokoll
Styrelsen går igenom och godkänner föregående protokoll.

4.   Ekonomi
Lennart gick igenom resultatrapporten.

- Uppföljning av avgiftsinbetalningar
Föreningen har 1057 medlemmar. Någon uppföljning av betalningar är inte 
meningsfull då inbetalningarna pågår just nu.

- Ekonomiskt läge i förhållande till budget.
Deltagande i bridgespel ligger på ca 75% av den nivå vi hade 2019, före 
pandemin.

-Tryggare ekonomi på äldre dar
Lennart räknar med att köra en till två kurser/cirklar beroende på intresse.

5.   Wennerbergsgården
- Städning
Städningen fungerar troligen enligt avtal just nu. Det har varit en del problem 
tidigare.

-Annat
Även andra detaljer behöver rättas till. Svante löser med hyresvärden.

-Gräsklippning
Svante vill överlåta ansvaret för gräsklippning och övrig trädgårdsskötsel på 
någon/några andra. Inget beslut togs.

6.  Konferenser och möten – inbjudningar och rapporter
- Möte för nya medlemmar
Diskuterades om vi ska ha ett möte under våren eller om vi ska avvakta till hösten.
Reinhold kollar behovet mot bakgrund av antalet nya medlemmar.

Årsstämma den 21 april
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Preliminärt deltar fd medlem i Scotts för underhållning. Diskuterades behovet av 
anmälan till månadsmöten. Beslutades att tills vidare inte kräva anmälan med 
tanke på att det kan påverka deltagandet negativt.

 Inger skickar ut den godkända verksamhetsberättelsen
 Inger har arbetat fram en verksamhetsplan för innevarande år som mötte 

styrelsens gillande.

- Distriktsstämma
Inger anmäler deltagande från styrelsen. Inger och Lennart deltar samt ev Lisbeth.
Vidare svarar Inger på utskickad enkät angående distriktets verksamhet.

7. Rekrytering och återvärvning
Reinhold redogjorde för SPF;s centrala aktiviteter och hjälpmedel för rekrytering 
av nya medlemmar. Även medlemsutvecklingen diskuterades. Medlemsantalet på 
fem års sikt har inte förändrats särskilt negativt trots pandemin. Däremot har det 
skett en väsentlig förändring av ålderssammansättningen, exempelvis har 
genomsnittsåldern ökat med mer än tre år. Särskilt gruppen under 70 har minskat i
antal.
Beslut:

 Thomas ansvarar för rekryteringsfrågor
 Reinhold bistår med utskick, statistik mm
 Vi ska återigen starta utskick till sk propects, personer mellan 65 och 67.

8. Våra aktiviteter
-Inger startar stavgångsaktivitet

IT grupper
Inger pratar med Lisbeth om att dra igång IT grupper igen.

-Café 15 och medlemsmöten
Inger skickar ut idéer på innehåll i medlemsmöten och Cafe15.

Medlemsmöten
 17 mars, Svante Kilander fd ambassadör
 21 april årsstämma
 19 maj, Närebo (ev nya chefen på Läckö)
 Tårtkalas, vi avvaktar med beslut i frågan

9. Övriga rapporter
-Valkommittén
Det finns en intresserad person att efterträda Nils. Presumtiv kassör saknas 
fortfarande.

10. Övriga frågor

11. Nästa styrelsemöte
Torsdagen 24/3 - 2022 kl.9.30 – 12.00. OBS! Inger och Reinhold har förslag på 
att flytta till 31/3.

Vid protokollet             Justeras

Reinhold Svensson                              Inger Ullmarker
                             Ordförande
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